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i final ment manifesta que no té cap inconvenient 
que es rebaixi el tipus.

El Dr. Nàrt diu que si es tenen en compte les 
manifestacions dels components de la Junta Con
sultiva, no tenim més remei que -rebaixar-la.

El Dr. Comas diu que ja  en dir a uns com
pany s a Saragossa que el tipus era de 6.000 ptes. 
varen quedar astorats i creu que aquest seria un 
motiu de desavinença. Es mostra també parti- 
clari de rebaixar el tipus a 4 ó 5 mil ptes.

El Dr. Viarnés demana unes aclaracions de 
quins són els familiars compresos en l’Assegu- 
rança, que el Dr. Corachan li aclareix a satisfac
cio.

Finalment, s’acorda que la quantitat sigui cle
5.000 ptes.

El Dr. Sambola es refereix a Facord del Con
seil passat de posar que les despeses ele trasllat 
vagin a càrrec de Fassegurat. Creu que s’haurien 
de posar mides per tal d ’evitar els abusos.

El Dr. Brossa manifesta que com que aixô per- 
tany al servei mèdie i aquest està encomanat a 
FEntitat Professional, aquesta es cuidará d ’evitar 
els abusos.

El Dr. Abelló creu que s’hauria ele deixar la 
porta oberta en evitado cFaquests abusos.

Després d'intervenir els Drs. Fornells, Abelló, 
Brossa i Cabré, a proposta del Dr. Fornells, s’a- 
corda afegir la redacció següent : “ salvant aquells 
serveis que pel seu carácter extraordinari serán 
objecte d ’una reglamentació especiar’ .

El Dr. Masriera diu que un altre punt que 
s ’ha debatut aquesta tarda és que FAssegurança 
sigui completament obligatoria comprenent úni- 
cament els que s ’han cFincloure.

El Dr. Comas proposa que es redacti d ’altra 
forma.

El Dr. Brossa llegeix la forma que la Ponéncia 
redactà, afegint-la al projecte ciel Conseil.

El Dr. Cabré fa  ressaltar la diferéncia que va 
del projecte del Conseil i el de l’Institut N acio
nal de Previsió.

El Dr. M asriera diu que no es confongui el 
servei d ’una assegurança amb el d ’un benefici.

El Dr. Abelló diu que podria èsser objecte 
d u n a  reglamentació especial i així no constitui
ría cap abús.

El Dr. Masriera sense oposar-s’hi, creu conve
nient que no se’n parli en el projecte.

El Dr. Abelló creu que es pot dir de diferent

manera, sense treure el paràgraf. Proposa que 
es redacti cle la segiient manera: “ serà internat 
en un establiment sanitari apropiat” .

El Dr. Masriera diu que preferiria que no se’n 
parlés o almenys s’especifiqués d ’altra manera.

El Dr. Comas diu que se n ’ha de parlar per 
quant el Sindicat es compromet a prestar el servei 
pel 35 per 100.

Finalment intervé el Dr. Corachan manifes
tant que en conseqüència queda aprovada ’a pro- 
posta cle la Ponència.

El Dr. Masriera demana que consti en acta 
la seva esmena la que es transcriu a continuaciô 
i que el Dr. Brossa, en nom cle la Ponència, ma
nifesta que fou refusada per unanimitat.

L ’esmena presentacla pel Dr. Masriera diu : 
‘ ‘ En el projecte que présenta el Dr. Brossa es eau 
en el mateix defecte cle l ’avant-projecte présen
tât per l ’Institut Nacional de Previsiô o sigui en 
l ’aprofitament de tots els serveis sanitaris orga- 
nitzats per FEstat, provincia o municipi, per a 
FAssegurança Social cle Malaltia. Aquest defecte 
podria donar motius que FEstat es negués a 
aportar-hi Fi per 100 del jornai cle l ’obrer com 
a recurs cle l ’Assegurança, excusant-se que FE s
tat ja  hi contribueix amb les seves institucions 
sanitàries. A  més, ha cle tenir-se en compte no 
confondre FAssegurança Social cle Malaltia amb 
la Beneficència, que podria portar en cl dia de 
demà serioses reclamacions dels assegurats. Cada 
cosa ha de tenir el seu to i no val a confondre el 
treballador amb el pobre. Per tant, proposo es 
suprimeixi l ’apartat 4 cle la pàgina 7 del projecte 
del Dr. Brossa i que comença a ix i” :

“ Perô per altra part, en realitzar-se per tots 
els serveis cle FEstat. etc., etc.” .

A cte  seguit té lloc un canvi d'impressions per 
Factitud a prendre en el Congrès de Saragossa.

A m b referèneia a les visites i Conseil a cele- 
brar a les Mancomunitats, s’acorda que el Con
seil del dia 20 de novembre tingui lloc a Lleida, 
convocant a les directives cle les Seccions Comar- 
cals i Mancomunitats pel mati, per tal que puguin 
deposar davant del Conseil totes les questions 
que tinguin pendents cle resoluciô, i aixi poder 
celebrar el Conseil a la tarda.

I sense més assumptes per tractar s’aixeca la 
sessio a les 2 hores del dia segiient al de comen- 
çada.


